



Централізована бібліотечна система Деснянського району
м. Києва

Центральна районна бібліотека № 141

Відділ довідково-бібліографічної та інформаційної роботи



Деснянський район на сторінках преси

Поточний бібліографічний список

(I півріччя 2015 р.)

Київ, 2015



Поточний бібліографічний список «Деснянський район на сторінках преси» повідомляє про найважливіші статті з періодичних видань, що надійшли в Центральну районну бібліотеку № 141 Деснянської ЦБС протягом I півріччя 2015 року.

Видання в бібліографічному списку розміщені за рубриками, а в межах рубрик – офіційні матеріали у логічній послідовності, статті з газет та журналів в алфавітному порядку.

Бібліографічний список «Деснянський район на сторінках преси» розрахований на широке коло читачів.

Укладач: Н. А. Кужентська



Природа. Природні ресурси району

Мажуріна, Світлана. Столиця готується до пляжного сезону : до "купального" сезону КП "Плесо" планує відкрити 11 пляжів та 14 зон відпочинку : [в т. ч. в Деснянському р-ні] // Хрещатик. - 2015. - 7 трав. (№ 64). - С. 7 : фото, сх.

Органи державної влади і управління, їх діяльність

Київська міська рада. Про надання статусу скверу земельній ділянці на вулиці Меліоративній, навпроти контрольно-перепускного пункту Банкотно-монетного двору Національного банку України у Деснянському районі м. Києва : рішення № 482/1346 від 14 травня 2015 року // Хрещатик. - 2015. - 17 черв. (№ 85). - С. 7.

Київська міська рада. Про надання статусу скверу земельній ділянці на вулиці Лісківській у Деснянському районі м. Києва, кадастровий номер ділянки (8000000000:62:142:0058) : рішення № 481/1345 від 14 травня 2015 року // Хрещатик. - 2015. - 17 черв. (№ 85). - С. 7.

Охорона громадського порядку

Гинжул, Ирина. Сбил маму с дочкой : [6 февраля на пр. Маяковского, на Троєщине, водитель внедорожника сбил на нерегулируемом пешеходном переходе женщину с ребенком] // Сегодня. - 2015. - 9 февр. (№ 23). - С. 17.

Золотько, Ярослава. На захисті державного майна : [в одному з будинків по вул. Каштановій, на Троєщині, встановлено систему охоронної сигналізації] // Хрещатик. - 2015. - 19 черв. (№ 87). - С. 2 : фото.

Прокуратура домоглася сплатити 700 тис. грн. відновної вартості зелених насаджень : [прокуратурою Деснянського р-ну заявлено позов про стягнення відновної



вартості за знесення зелених насаджень на земельній ділянці площею 0,1 га по вул. Радистів, 12] // Хрещатик. - 2015. - 17 лют. (№ 22). - С. 1.

Хмелевська, Дар'я. На Троєщині промишляв псевдоміліціонер : [прокуратура Деснянського р-ну затримала шахрая, який ошукав чотирьох дітей] // Хрещатик. - 2015. - 28 січ. (№ 11). - С. 2 : фото.

Військові організації. Цивільна оборона

Золотько, Ярослава. Готові до надзвичайних ситуацій : міська влада перевірила стан захисних споруд : [в т. ч. в Деснянському р-ні] // Хрещатик. - 2015. - 26 берез. (№ 43). - С. 2 : фото.

Мамчур, Наталія. Тюрма вместо армії : [открыты уголовные дела по факту уклонения от призыва по мобилизации (в т. ч. в Деснянском р-не)] // Сегодня. - 2015. - 13-15 февр. (№ 27). - С. 7 : фото.

Муженко, Віктор. Поповнення для армії : [церемонія відправки у війська призовників у Деснянському військоматі м. Києва] // День. - 2015. - 30-31 січ. (№ 14/15). - С. 5 : фото.

Історія району

Кузьменко, Олена. "Візитні картки" районів : [герби р-нів Києва, в т. ч. Деснянського р-ну] // Хрещатик. - 2015. - 25 черв. (№ 90). - С. 9 : фото.

"Маки пам'яті" - руками юних деснянців : [учні навчальних закладів Деснянського р-ну виготовили символи пам'яті - червоні маки - для бійців Слов'янська] // Хрещатик. - 2015. - 7 трав. (№ 64). - С. 9.

Медуниця, Юрій. Биківня свідчить і застерігає : цього року вшанування жертв політичних репресій відбулося під



символічним знаком декомунізації суспільства // Урядовий кур'єр. - 2015. - 19 трав. (№ 87). - С. 2 : фото.

Суспільно-політичне життя району

Хмелевська, Дар'я. "Здай макулатуру - підтримай українську армію" : [28 лютого у парку "Кіото" за сприяння КО "Київзеленбуд" активісти Деснянського р-ну підведуть підсумки акції "Здай макулатуру - підтримай українську армію"] // Хрещатик. - 2015. - 17 лют. (№ 22). - С. 2 : фото.

Господарство району

Економіка. Нерухомість

Депутати погодили поділ ділянок для учасників АТО : [ділянки комунального підприємства з утримання та експлуатації житлового фонду спеціального призначення "Спецжитлофонд" у с. Биківня Деснянського р-ну] // Хрещатик. - 2015. - 29 трав. (№ 76). - С. 1.

Касіч, Ганна. Родичі Героїв Небесної Сотні отримають обіцяні наділи : родини Героїв Небесної Сотні отримали по 10 соток у Биківні // Хрещатик. - 2015. - 2 квіт. (№ 47). - С. 6 : фото.

Прокуратура повернула землю вартістю понад 8 млн гривень : [земельна ділянка площею 0,3 га у Деснянському р-ні] // Хрещатик. - 2015. - 5 черв. (№ 79). - С. 1.

Економіка. Соціальний захист

Дрозденко, Андрій. Криза - шанс : [за інформацією столичної служби зайнятості в 2014 році 1033 зареєстрованих безробітних започаткували підприємницьку діяльність (в т. ч. в Деснянському р-ні)] // Хрещатик. - 2015. - 28 січ. (№ 11). - С. 6 : фото.



Золотько, Ярослава. Нова домівка для переселенців : [на вул. Каштановій, 6 відкрито Центр допомоги і тимчасово розміщення вимушено переселених осіб] // Хрещатик. - 2015. - 23 черв. (№ 88). - С. 1 : фото.

Мажуріна, Світлана. Отримати субсидію стане простіше : на державну допомогу при сплаті комунальних послуг можуть розраховувати 4 мільйони українців : [в т. ч. жителі Деснянського р-ну, звернувшись до управління праці та соціального захисту населення на просп. Маяковського, 15] /// Хрещатик. - 2015. - 24 берез. (№ 41). - С. 4 : фото.

Будівництво

Державі повернуть кошти, які виділялися для будівництва Подільсько-Воскресенського мосту : [який мав з'єднати Поділ з лівобережними районами Києва: Деснянським та Дніпровським] // Хрещатик. - 2015. - 22 квіт. (№ 57). - С. 1.

Лиховид, Інна. "Боремось не з бетономішалками, а з чиновниками" : [у столиці зростає кількість незаконних висоток (в т. ч. у Деснянському р-ні на вул. Драйзера, 40)] // День. - 2015. - 26 берез. (№ 52). - С. 8 : фото.

Транспорт

Велосипедом з Троєщини до центру міста : [запущено першу чергу веломаршруту, довжиною майже 5 км: на Трухановому острові від Московського мосту до Пішохідного мосту] // Хрещатик. - 2015. - 4 черв. (№ 78). - С. 8.

Кесарчук, Леся. Додому - новими доріжками : дорожні служби взяли за ремонт міжквартальних і міжбудинкових територій і відійшли від латання "урядових" кварталів : [в т. ч. у Деснянському р-ні на вул. Закревського, 85-а та 85-б] // Хрещатик. - 2015. - 28 трав. (№ 75). - С. 3 : фото.



Кесарчук, Леся. Тест-драйв нових тролейбусів : [мер Києва Віталій Кличко взяв участь у запуску на лінію 6-ти нових тролейбусів у столиці, які обслуговуватимуть мешканців житлового масиву Троєщина у Деснянському р-ні] // Хрещатик. - 2015. - 12 берез. (№ 35). - С. 2 : фото.

Мамчур, Наталія. Маршрутки опять дорожают : [в т. ч. в Деснянском р-не маршрутки №№ 580, 180, 192, 485, 529] // Сегодня. - 2015. - 5 янв. (№ 1). - С. 17 : фото.

Мельничук, Григорій. Першу ділянку велодоріжки на Троєщину здадуть у травні : [велодоріжка з'єднає житловий масив Троєщина та Європейську площу] // Вечірній Київ (телепрограма). - 2015. - 14 трав. (№ 19). - С. 3.

Свачій, Ігор. 90% газових автозаправок в Києві працюють з порушеннями : особливо небезпечні об'єкти будуть демонтовані : [в т. ч. в Деснянському р-ні] // Хрещатик. - 2015. - 10 квіт. (№ 52). - С. 2 : фото.

Триває ремонт столичних вулиць : [в т. ч. в Деснянському р-ні на вул. Братиславській] // Хрещатик. - 2015. - 23 черв. (№ 88). - С. 1 : фото.

У Києві збудують 7 паркінгів за кошти інвесторів : [в т. ч. в Деснянському р-ні] // Хрещатик. - 2015. - 25 берез. (№ 42). - С. 1 : фото.

У Києві облаштують новий веломаршрут : [шлях для велосипедистів прокладуть від житлового масиву "Троєщина" до Європейської площі] // Хрещатик. - 2015. - 15 квіт. (№ 53). - С. 1.

зв'язок

Хмелевська, Дар'я. Конкурс на влаштування мережі Wi-Fi у лікарнях Києва : [в т. ч. в Деснянському р-ні у Київській міській клінічній лікарні швидкої медичної допомоги та Київському міському будинку дитини "Берізка"] // Хрещатик. - 2015. - 7 квіт. (№ 49). - С. 2 : фото.



Житлово - комунальне господарство

Золотько, Ярослава. Працівники ЖЕКів почнуть більше заробляти : [представники столичної влади зустрілися з колективом ЖЕКу № 317 у Деснянському р-ні] // Хрещатик. - 2015. - 7 трав. (№ 64). - С. 2 : фото.

Касіч, Ганна. Земля для вирію : у Київграді обговорили перспективи розширення кладовищ : [в т. ч. у Деснянському р-ні Північне та Лісове кладовища] // Хрещатик. - 2015. - 28 трав. (№ 75) . - С. 5 : фото.

Мажуріна, Світлана. Цікаве у столичних дворах : кияни намагаються зробити будинки яскравішими : [в т. ч. в Деснянському р-ні по вул. Радунській, 11] // Хрещатик. - 2015. - 26 берез. (№ 43). - С. 5.

Миколаснко, Наталка. Гаряча вода буде у кранах киян : [ТЕЦ-6 відновила постачання гарячої води у житлові будинки Деснянського та Дніпровського р-нів] // Хрещатик. - 2015. - 23 черв. (№ 88). - С. 2 : фото.

Свачій, Ігор. Кияни забудуть присмак хлору : в столиці впроваджують європейські методи очистки води : [в т. ч. на Деснянській водозабірній станції] // Хрещатик. - 2015. - 4 черв. (№ 78). - С. 3 : фото.

У Деснянському районі ремонтують міжквартальні та міжбудинкові проїзди : [по вул. Закревського, 85, 85-а, 85-б та просп. Маяковського 17, 17-а, 65, 65-а] // Хрещатик. - 2015. - 14 трав. (№ 67). - С. 9.

Хмелевська, Дар'я. Київські кладовища готують до поминальних днів : [в т. ч. в Деснянському р-ні Биківнянське та Лісове кладовище] // Хрещатик. - 2015. - 17 берез. (№ 37). - С. 2.

торгівля

В 50 киосках, расположенных в районах столицы, в апреле начнут продавать все виды социального хлеба по



ценам сентября 2014 года : [в т. ч. в Деснянском р-не на просп. Маяковского, 15 и ул. Драйзера, 8] // Факты и комментарии. - 2015. - 3 апр. (№ 59). - С. 30.

Мажуріна, Світлана. У Києві наведуть лад із торгівлею у переходах : [в т. ч. в Деснянському р-ні] // Хрещатик. - 2015. - 22 трав. (№ 72). - С. 2 : фото.

Мажуріна, Світлана. Ціна на хліб: чи буде межа? : [де в Києві можна купити соціальний хліб (в т. ч. в Деснянському р-ні на вул. Драйзера, 8 та просп. Маяковського, 26)] // Хрещатик. - 2015. - 26 лют. (№ 28). - С. 5 : фото.

Новосвітня, Єкатерина. В воскресенье, 19 апреля, киевские рынки "Фермер", "Троещина", "Петровка", "Книжный» и "Хозяйственный" работать не будут : на городских кладбищах столицы 19-22 апреля пройдут поминальные дни // Факты и комментарии. - 2015. - 15 апр. (№ 66). - С. 14.

У столиці вже відкрили кіоски з продажу хліба за фіксованими цінами : [в т. ч. в Деснянському р-ні на вул. Драйзера, 8 та пр-т Маяковського, 26] // Хрещатик. - 2015. - 19 лют. (№ 24). - С. 1.

Охорона здоров'я. Медицина

Золотько, Ярослава. Рання діагностика - запорука здоров'я : у Деснянському районі встановили новий рентгенівській мамографічний цифровий комплекс // Хрещатик. - 2015. - 25 черв. (№ 90). - С. 3 : фото.

Ніколаєнко, Руслана. Новий мамограф для мешканок Деснянського району : [новий сучасний мамограф запрацював у Консультативно-діагностичному центрі по вул. Драйзера, 19] // Вечірній Київ (телепрограма). - 2015. - 25 черв. (№ 25). - С. 2.

Плохотнюк, Наталя. Турбота про ліквідаторів : щорічно в Київському міському центрі радіаційного захисту



населення стаціонарну допомогу отримують близько 7-ми тисяч пацієнтів : [Центр розташований по вул. Жукова, 10 у Деснянському р-ні] // Хрещатик. - 2015. - 28 квіт. (№ 60). - С. 2 : фото.

У Деснянському районі працює 8 аптек КП "Формація" : [соціальні аптеки] // Хрещатик. - 2015. - 16 квіт. (№ 54). - С. 9.

Фізична культура і спорт

Деснянці завоювали призові місця на міжнародному турнірі : [на п'ятому міжнародному турнірі пам'яті Броні Балашенє виступила Дитячо-юнацька спортивна школа № 23] // Хрещатик. - 2015. - 25 черв. (№ 90). - С. 20.

Деснянці стали переможцями турніру з боксу серед чоловіків : [змагання відбулися на базі київського спортивного клубу "Схід"] // Хрещатик. - 2015. - 12 берез. (№ 35). - С. 21 : фото.

У Деснянському районі відбувся фінал турніру "Золота рибка" : [фінал першості з плавання серед шкільних команд "Золота рибка" відбувся 17 квітня в басейні ліцею № 293] // Хрещатик. - 2015. - 23 квіт. (№ 58). - С. 20.

У Деснянському районі пройшов чемпіонат Євразії за версією GPA/GPF : [на базі ВРУФК пройшов чемпіонат Євразії з пауерліфтингу (силове триборство) та окремих дисциплін за версією GPA/GPF] // Хрещатик. - 2015. - 18 черв. (№ 86). - С. 20.

Наука. Освіта. Культура

Школи

Золотько, Ярослава. Важкі часи об'єднують : [17 лютого у школі № 306 Деснянського р-ну відбувся "День Пам'яті", присвячений героям ВВВ, воїнам-афганцям,



учасникам Революції Гідності та бійцям АТО] // Хрещатик. - 2015. - 19 лют. (№ 24). - С. 8 : фото.

Мамчур, Наталья. "Такого гриппа в Києве не було 6 лет" : [учебные заведения в столице отправляют на каникулы из-за гриппа (в т. ч. в Деснянском р-не школы № 249 и № 251)] // Сегодня. - 2015. - 2 март. (№ 38). - С. 17 : фото.

Хмелевська, Дар'я. Вихованці 15-ти навчальних закладів міста не відвідуватимуть заняття до кінця тижня : [в т. ч. в Деснянському р-ні школи № 249 та № 251] // Хрещатик. - 2015. - 4 берез. (№ 31). - С. 2 : фото.

Організація культури в районі

70 дітей пільгових категорій Деснянського району відвідали розважальний центр // Хрещатик. - 2015. - 4 берез. (№ 31). - С. 5.

80 дітей із сімей учасників АТО Деснянського району побували на концерті українського оркестру // Хрещатик. - 2015. - 12 лют. (№ 20). - С. 8.

Знаменський, Віталій. Свято зі сльозами на очах... : урочисті заходи, які відбудуться в столичних районах 8 і 9 травня : [в т. ч. Деснянському р-ні] // Хрещатик. - 2015. - 8 трав. (№ 65). - С. 2 : фото.

Катасва, Марія. Свято натхнення : [14 березня у спеціалізованій школі I-III ступенів № 23 Деснянського р-ну відбувся Всеукраїнський фестиваль-конкурс "MUSIC DANCE FEST - 2015"] // Хрещатик. - 2015. - 20 берез. (№ 40). - С. 4 : фото.

Роцій, Яна. "Не згасне пам'ять і вічна слава" - День пам'яті та надії : благодійний фонд "Свято-Покровський" організував святкування з нагоди Дня Перемоги в Деснянському районі // Хрещатик. - 2015. - 8 трав. (№ 65). - С. 2 : фото.



У Деснянському районі Києва за підтримки РДА влаштували свято "День дружби" для маленьких родичів воїнів АТО // Хрещатик. - 2015. - 18 черв. (№ 86). - С. 2.

Паркова робота

Лиховид, Інна. За чий рахунок "зелений" ремонт? : Київська влада розпочинає проект перевтілення міських парків на місця громадського простору : [в т. ч. в Деснянському р-ні парк Кіото] // День. - 2015. - 11 берез. (№ 41). - С. 8 : фото.

У місті розпочнуть капітальний ремонт і облаштування 38-ми зон відпочинку : [в т. ч. в Деснянському р-ні відремонтують парк ім. генерала Ватутіна] // Хрещатик. - 2015. - 4 берез. (№ 31). - С. 3 : фото.

Мистецтво

Ніколаснко, Руслана. На Троєщині відкриють першу в Києві комунальну галерею : [галерея творчості та живопису буде відкрита по вул. Драйзера, 6] // Вечірній Київ (телепрограма). - 2015. - 25 черв. (№ 25). - С. 4.

Пальцевич, Юлія. Український диптих : [вихованці Київської академії танцю ім. Сержа Лифаря (Деснянський р-н) презентували дві нові хореографічні вистави на сцені Національної опери України] // Культура і життя. - 2015. - 17 квіт. (№ 18/19). - С. 6 : фото.

Протчева, Тетяна. "Музей вишивки створювали разом із сином" : [бесіда з українською майстринею художньої вишивки Тетяною Протчевою] / Протчева, Тетяна, Чечель, Людмила ; записала Людмила Чечель // Культура і життя. - 2015. - 24 квіт. (№ 20). - С. 9 : фото.